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Vragen van het lid Jacobi (PvdA) aan de Staatssecretarissen van Economische 
Zaken en van Infrastructuur en Milieu over het gebruik van verboden 
bestrijdingsmiddelen op sierplanten (ingezonden 12 december 2014). 

Vraag 1
Heeft u kennisgenomen van het rapport van Greenpeace over pesticiden dat 
op 1 december jl. werd gepresenteerd in het tv programma Kassa Groen?1 

Vraag 2
Deelt u de zorgen over het feit dat 36 procent van de in dit onderzoek geteste 
bloemen, planten en bollen residuen bevat die verboden zijn in de EU of niet 
toegestaan in de Nederlandse landbouw of op het betreffende gewas? 

Vraag 3
Hoe staat u tegenover het feit dat neonicotinoïden werden aangetroffen op 
sierteeltgewassen die consumenten vervolgens in hun tuin laten bloeien, 
terwijl er verschillende neonicotinoïden zijn die niet op sierteeltgewassen 
mogen worden toegepast die in hetzelfde jaar bloeien? 

Vraag 4
Kunt u de nalevingsmeting van de Nederlandse Voedsel en Warenautoriteit 
(NVWA) in 2013, de steekproef door de NVWA in het eerste kwartaal van 2014 
en het bredere onderzoek van de NVWA in het 2e kwartaal van 2014, die u in 
uw brief van 2 juni 2014 aanhaalt2, openbaar maken? 

Vraag 5
Welke stappen gaat u nemen om op zo kort mogelijke termijn ervoor te 
zorgen dat bestrijdingsmiddelen die, ofwel vanuit Nederlandse, ofwel vanuit 
EU regelgeving, verboden zijn niet langer op planten in tuincentra en 
supermarkten aangetroffen worden?

1 http://www.greenpeace.nl/2014/Persberichten/Nederlandse-bloemen-en-planten-bevatten-
illegaal-landbouwgif/

2 Kamerstuk 27 858, nr. 271
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